
Verksamhetsberättelse för 2020 

PRO-Skinnskatteberg 

Mötesverksamhet 

Under det gångna året har vi haft 7 protokollförda styrelsemöten, ett protokollfört medlemsmöte 

(årsmötet) samt 2 trivselträffar.  

Resor och arrangemang 

I maj var vi på fiskeutflykt till Åstjärn. 

I Juni åkte vi till Leksand 

Vi besökte Hildaholms Trädgård (gåva från Axel Munthe)  

Vi besökte även Käck & Hedbys Konstsmide.  

För de som önskade Stikos Handelsträdgård och Leksands Spisbrödsfabrik. 

Vi besökte Hälleskogsbrännan och Grimsö forskningsstation som ett led i Skogsmulleprojektet. 

Vi kom igång med våra ordinarie vardagsaktiviteter i januari men fick avbryta dom p.g.a corona 

utbrottet. 

Sommaraktiviteterna som boule, fiske och trädgårdsträffar kunde dock genomföras då dom var 

utomhusaktiviteter. 

Verksamhets berättelsen för år 2020 är väldigt mager och detta beror på pågående corona-

pandemin och de restriktioner som råder i samband med denna. 

Medlemsantalet vid årsskiftet var 298 personer. 

  

https://www.kackhedbys.se/


Slutord 

Målsättningen för PRO är att alla pensionärer ska ha en god livskvalitet och att samhällets resurser 

fördelas rättvist. 

Till sist vill PRO Skinnskatteberg uttala ett varmt tack till alla medlemmar för värdefulla insatser och 

gott samarbete under verksamhetsåret 2020. 

Styrelsen hoppas att medlemmarna även i fortsättningen kommer att ge den kommande styrelsen stöd 

under nästa verksamhetsår. 

Skinnskatteberg 2021-06-03 
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